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Protokół Nr XLIII.2018 

z obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 30 kwietnia 2018 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński o godzinie 1005 otworzył 

obrady XLIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie oraz powitał zebranych. 

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane  

do skrzynek pocztowych i e-mailem. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności1 stwierdził quorum Rady w liczbie 10 radnych (nieobecni na sali radni: Pani Katarzyna 

Goździewska, Pan Bogdan Janczarek, Pani Anna Ludwiniak, Pan Przemysław Mirosz, Pan Jan Papis) 

i uznał prawomocność obrad.   

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przedstawił porządek obrad2 

i otworzył dyskusję.  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek zwrócił się z wnioskiem o:  

 wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie  

w sprawie: 

 zaciągnięcia kredytu długoterminowego przez Gminę Halinów w 2018 roku, jako punkt  

nr 18, 

 zaciągnięcia pożyczki długoterminowej przez Gminę Halinów z Narodowego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na realizację zadania  

pn. „Poprawa gospodarki ściekowej w Gminie Halinów”, jako punkt nr 19, 

 zaciągnięcia pożyczki długoterminowej przez Gminę Halinów z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  w Warszawie na realizację projektu  

pn. „Wybierzmy rower – Partnerstwo dla rozwoju komunikacji niskoemisyjnej WOF  

w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych”, jako punkt nr 20, 

 zmiany nazwy ulicy w miejscowości Józefin, gmina Halinów, jako punkt nr 21; 

 zdjęcie z porządku obrad punktu nr: 

 18 – Przyjęcie protokołu z obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

28 grudnia 2017 roku, 

 19 – Przyjęcie protokołu z obrad XL sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 25 stycznia 

2018 roku. 

Na salę wszedł radny Pan Bogdan Janczarek. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński zapytał, czy w związku z wprowadzeniem do porządku obrad 

projektów uchwał dotyczących zobowiązań, zostanie przedstawiona autopoprawka do projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej lub zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej? 

Na salę weszła radna Pani Anna Ludwiniak. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że wprowadzane projekty 

uchwał są konsekwencją uchwały budżetowej na 2018 rok – spełnieniem wymogu formalnego. 

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 kwietnia 2018 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 kwietnia 2018 roku. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zapytał, czy projekty uchwał 

dotyczące kredytu i pożyczek były omawiane na posiedzeniu Komisji Budżetowej? 

Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń powiedziała, że przedmiotowe projekty zostały przedstawione 

członkom Komisji Budżetowej podczas ostatniego posiedzenia Komisji. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował, że w trakcie przed sesyjnego 

posiedzenia Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji również 

dodatkowo wspomniał o wskazanych projektach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w wyniku braku uwag, 

zamknął dyskusję oraz przeprowadził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

Głosowanie porządku obrad wraz ze zgłoszonymi zmianami:  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: Pan Przemysław Mirosz, Pan Jan Papis, Pani Katarzyna Goździewska. 

Porządek obrad XLIII sesji w dniu 30 kwietnia 2018 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

7. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych oraz 

doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Halinów – Druk Nr 428 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej odpłatnego 

nabycia na rzecz Gminy Halinów działki numer 367/12 położonej w Hipolitowie – Druk Nr 429 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Wielgolas Duchnowski, gmina Halinów – Druk Nr 430 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazw  ulicom w miejscowości 

Zagórze, gmina Halinów – Druk Nr 431 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Józefin, gmina 

Halinów – Druk Nr 432 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 178 i nr 205 w miejscowości 

Nowy Konik, gmina Halinów – Druk Nr 433 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Długa Szlachecka, gmina Halinów – Druk Nr 434 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Wielgolas Brzeziński – część D, gmina Halinów – Druk Nr 435 
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16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Halinów na lata 2018-2033 – Druk Nr 436 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2018 rok – Druk Nr 437 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

przez Gminę Halinów w 2018 roku – Druk Nr 438 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej 

przez Gminę Halinów z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

w Warszawie na realizację zadania pn. „Poprawa gospodarki ściekowej w Gminie Halinów”  

– Druk Nr 439 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej 

przez Gminę Halinów z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

w Warszawie na realizację projektu pn. „Wybierzmy rower – Partnerstwo dla rozwoju komunikacji 

niskoemisyjnej WOF w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych” – Druk Nr 440 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany nazwy ulicy w miejscowości 

Józefin, gmina Halinów – Druk Nr 441 

22. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

23. Zamknięcie sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poprosił, by przyspieszyć 

kwestię przyjmowania protokołów z ostatnich obrad sesji Rady. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 22 lutego do 29 kwietnia 2018 roku. 

W wyżej wymienionym okresie podpisano 51 umów oraz 15 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 27.02.2018 r. – Wizyta młodzieży z Danii w ramach programu Erasmus;  

 03.03.2018 r. –  Uroczystość upamiętniająca 76 rocznicę urodzin zmarłego ks. Andrzeja 

Kamińskiego; 

 10.03.2018 r. – Zebranie sprawozdawcze Ochotniczej Straży Pożarnej w Okuniewie; 

 12.03.2018 r. – Zebranie sprawozdawcze Ochotniczej Straży Pożarnej w Chobocie; 

 16.03.2018 r. –  XV Gminny Konkurs Matematyczny „Czar-Par” organizowany w Zespole 

Szkolno-Przedszkolnym w Okuniewie; 

 17.03.2018 r. – Zebranie sprawozdawcze Ochotniczej Straży Pożarnej w Cisiu; 

 19.03.2018 r. – Spotkanie informacyjne dotyczące budowy autostrady A2 z udziałem Posła  

na Sejm RP Pana Daniela Milewskiego oraz Senator RP Pani Marii Koc;  

 20.03.2018 r. – Konkurs Informatyczny KLIK w Zespole Szkolno-Przedszkolnym  

w Brzezinach; 

 21.03.2018 r. – Konwent Wójtów i Burmistrz w Urzędzie Gminy Dębe Wielkie; 

 26.03.2018 r. – Powiatowe uroczystości organizowane z okazji Dnia Sołtysa, które odbyły się 

w Willi Zagórze; 

 28.03.2018 r. – Nadzwyczajna Sesja Rady Miejskiej w Halinowie; 

 04.04.2018 r. – Spotkanie Wielkanocne organizowane przez Koło Seniora w Halinowie. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował o: 

 realizacji prac wykonywanych w ramach zadania pn. „Poprawa gospodarki ściekowej  

w Gminie Halinów”, na które przetargi zostały już rozstrzygnięte; 

 podpisaniu umowy na budowę kanalizacji w Kazimierowie, najniższą ofertę złożyła firma 

LESAN o wartości 5 300 000,00 zł brutto, powstaną 2 przepompownie, realizacja prac 

powinna rozpocząć się w ciągu miesiąca; 

 rozstrzygnięciu drugiego przetargu na budowę kanalizacji w ul. Bażantów w Józefinie,  

w części ul. Dąbrowskiego w Halinowie, w części ul. Chojniak w Długiej Kościelnej, zadanie 

będzie realizowała firma M.J. SANIT Marek Jendraszek, koszt inwestycji to 1 930 321,45 zł; 

 ogłoszeniu po raz drugi przetargu na budowę kanalizacji w ul. Popiełuszki, Żelaznej  

i Wyszyńskiego (na odcinku od ul. Warszawskiej do ul. Żelaznej) w Długiej Szlacheckiej,  

w przyszłym tygodniu zaplanowane jest otwarcie ofert; 

 ogłoszeniu przetargu na największe zadanie związane z poprawą gospodarki ściekowej  

w Gminie Halinów – przebudowę oczyszczalni ścieków w Długiej Kościelnej, obecnie 

wpływają pierwsze pytania do przetargu; 

 rozstrzygnięciu przetargu i podpisaniu umowy na modernizację ulic na terenie gminy, 

najkorzystniejszą ofertę złożyło Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów z Mińska 

Mazowieckiego, wartość prac wynosi ponad 2 000 000,00 zł, umowa dotyczy nakładek 

asfaltowych na: 

 ul. Akacjowej w Okuniewie, 

 ul. Władysława Jagiełły w Wielgolesie Brzezińskim, 

 drodze nr 111 w Wielgolesie Duchnowskim, 

 ul. Kryształowej w Cisiu, 

 ul. Szarotki w Wielgolesie Brzezińskim, 

 ul. Parkowej w Halinowie, 

 ul. Parkowej w Okuniewie, 

 ul. Cisowej (w części od Wierzbowej do Grabowej) w Hipolitowie, 

 ul. Baśniowej w Halinowie, 

 ul. Jaworowej w Hipolitowie, 

 drodze przy szkole w Brzezinach, 

 drodze w Chobocie (w części od lasu do zakładu meblowego), 

 ul. Nad Stawami w Halinowie, 

 ul. Grabowej (do Cisowej) w Hipolitowie, 

 ul. Poligonowej (od asfaltu do końca zabudowań) w Okuniewie, 

 ul. Powstania Styczniowego w Długiej Kościelnej (przy Kościele) 

 ul. Bolesława Chrobrego w Wielgolesie Brzezińskim, 

 ul. Brzezińskiej (do Dębowej) w Koniku Nowym, 

 ul. Wspólnej w Józefinie, 

 drodze nr 18 w Wielgolesie Duchnowskim, 

 odcinku drogi w Zagórzu – od drogi gminnej nr 39 do drogi wojewódzkiej nr 637, 

 odcinku ul. Zgody w Halinowie (budowa ulicy jest uzależniona od prac budowy 

kanalizacji na wskazanej drodze) 

 otwarciu ofert i rozstrzygnięciu przetargu na budowę ścieżek rowerowych na terenie gminy 

Halinów w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych (ZIT), zadanie podzielono  

na 7 części, w przetargu wpłynęły oferty na wszystkie części, jednak Gmina Halinów 

zdecydowała się rozstrzygnąć 3 największe części, liczące ponad 7 km – ścieżka  

od ul. Warszawskiej w Długiej Szlacheckiej do wysokości cmentarza mariawickiego, 

następnie do drugiej stronie jezdni ciąg pieszo-jezdny do budynku szkoły w Halinowie  

oraz ścieżka kolejowa od Grabiny (od ul. Konopnickiej w Sulejówku) do ul. Okuniewskiej  
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w Halinowie, inwestycję zrealizuje Zakład Robót Ogrodniczo – Drogowych z Kobyłki, 

wartość pierwszej części zadania to 454 231,62 zł, drugiej – 1 292 818,56 zł oraz trzeciej  

– 2 569 319,94 zł, na wykonanie pozostałych zadań zostanie ponownie ogłoszony przetarg; 

 podpisaniu umowy na budowę ul. Konopnickiej w Halinowie, najniższa oferta złożona przez 

firmę MAR-KOP z Cisia wynosi 738 129,43 zł (druga oferty firmy DOWBUD-C opiewała  

na kwotę 915 445,29 zł); 

 rozstrzygnięciu przetargu i podpisaniu umowy na budowę żłobka w Józefinie, do przetargu 

przystąpiła tylko jedna firma – EKOINBUD z Gdańska, która złożyła ofertę na kwotę  

4 450 687,85 zł, Gmina Halinów przesłała do firmy swoją koncepcję, na podstawie której 

sporządzony zostanie projekt budowlany, firma do końca listopada musi zrealizować zadanie  

z uzyskaniem pozwolenia na użytkowanie, obiekt będzie budowany w technologii modułowej 

drewnianej; 

 ogłoszeniu i unieważnieniu przetargu na budowę kanalizacji w ul. Rattanowej i Koszykowej  

w Okuniewie, na realizację zadania Gmina Halinów zarezerwowała w budżecie kwotę 

250 000,00 zł, wpłynęła tylko jedna oferta firmy DOWBUD-C na kwotę ok. 1 362 000,00 zł, 

drugi przetarg zostanie ogłoszony po 6 maja br.; 

 ogłoszeniu przez Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich w Warszawie (MZDW) przetargu 

na przebudowę drogi wojewódzkiej nr 637 na odcinku od stadniny koni w Okuniewie  

do granicy z Warszawą (Wolą Grzybowską), wpłynęły 3 oferty, najniższa firmy STRABAG  

na kwotę (mieszcząca się w budżecie zamawiającego). 

W trakcie omawiania przez Zastępcę Burmistrza Halinowa Pana Adama Sekmistrza zadań 

inwestycyjnych na salę weszli radni: Pan Jan Papis oraz Pani Katarzyna Goździewska. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w uzupełnieniu sprawozdania z inwestycji gminnych 

złożonego przez Zastępcą Burmistrza Halinowa powiedział, że ponieważ Zarząd Dróg Powiatowych 

(ZDP) w Mińsku Mazowieckim złożył wniosek o dofinansowanie przebudowy ul. 3 Maja w Halinowie  

ze środków narodowego programu przebudowy dróg lokalnych, to Gmina Halinów nie będzie składała 

tożsamego wniosku. Mówca wyraził nadzieję, że ZDP otrzyma środki zewnętrzne na realizację tejże 

inwestycji. Ponadto Burmistrz Halinowa poinformował, że Gmina Halinów otrzymała dofinansowanie 

na przebudowę drogi gminnej Mrowiska-Krzewina, o którą to inwestycje mieszkańcy długo zabiegali. 

Dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego będzie wynosiło ponad 90 000,00 zł. Następnie mówca 

oznajmił, że Gmina Halinów stara się pozyskać środki zewnętrzne na przebudowę mostu w Cisiu  

– został złożony wniosek, który obecnie jest na etapie pozytywnej oceny formalnej. Możliwość 

uzyskania dofinansowania do 80%. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował o: 

 XV konkursie matematycznym ,,Czar-par” organizowanym w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Okuniewie, który odbył się 16 marca 2018 r., mówca pogratulował 

Dyrektorowi placówki oraz organizatorom; 

 konkursie ,,Warszawska Syrenka” organizowanym przez Bibliotekę Publiczną Gminy 

Halinów, który odbył się 16 marca 2018 r., osoby, które zajęły pierwsze miejsca będą 

reprezentowały Gminę Halinów na szczeblu powiatowym; 

 spotkaniu dotyczącym budowy autostrady A2, podczas którego reprezentował Gminę Halinów, 

zaproszenie na spotkanie zostało skierowane od Wicemarszałka Senatu Pani Marii Koc oraz 

Posła na Sejm RP Pana Daniela Milewskiego; 

 spotkaniu organizowanym przez Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Mińsku 

Mazowieckim dotyczącym ożywienia społeczno-gospodarczego na rynku pracy w Powiecie 

Mińskim,  

 remoncie korytarza na parterze budynku Urzędu Miejskiego w Halinowie łączącego 

pomieszczenia Urzędu z Gminnym Centrum Kultury, remont został wykonany w ramach 

poprawy bezpieczeństwa; 
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 wymianie 7 okien w budynku Urzędu, wymiana nastąpiła z zachowaniem współczynnika 

przenikania ciepła w standardzie roku 2019 – być może Gminie Halinów uda się w przyszłym 

roku pozyskać dofinansowanie na termomodernizację budynku Urzędu; 

 wymianie drzwi do pokoju nr 16 i 17 w budynku Urzędu;  

 pracach nad opracowaniem nowego Statutu Gminy Halinów, niedługo zostanie przedstawiony 

gotowy projekt dokumentu; 

 objeździe po lokalach wyborczych wraz z pracownikami Urzędu w celu podjęcia działań 

zmierzających do dostosowania lokali do obowiązujących przepisów prawa (w każdym lokalu 

wyborczym muszą być 2 kamery, które zostaną zakupione przez Państwową Komisję 

Wyborczą). 

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Radny Pan Bogdan Janczarek poprosił o krótką informację nt. przebudowy mostu w Okuniewie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował, że obecnie nie została jeszcze 

wprowadzona organizacja ruchu, która jest już uzgodniona i zaakceptowana. Wykonawca zadania  

ma problem z przełożeniem gazociągu średniego ciśnienia, który przebiega pod mostem w Okuniewie. 

W przeciągu 2 tygodni powinny rozpocząć się prace nad budową nowego mostu. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki w swojej wypowiedzi zwrócił uwagę na narastający problem 

transportu zbiorowego w Gminie Halinów, a zwłaszcza w Okuniewie, który wynika z zaprzestania 

prywatnej działalności firmy transportowej PASMO. Mówca, jako radny i sołtys Okuniewa wspomniał 

o ataku i zarzutach, z którymi spotkał się ze strony mieszkańców Okuniewa wobec braku aktywności  

pomimo, iż Urząd Miejski w Halinowie wielokrotnie podejmował wiele inicjatyw i rozmów 

w przedmiotowej sprawie. Dodatkowo Pan Mościcki przypomniał, że za kadencji Burmistrza Halinowa 

Pana Adama Ciszkowskiego oraz obecnej Rady, we wszystkich 22 miejscowościach – także  

w Okuniewie, doszło do niebywałego rozwoju inwestycyjnego. Nie mniej jednak zaistniała sytuacja, 

mocno zbulwersowała mieszkańców Okuniewa. Następnie radny zauważył, że z dniem 30 czerwca br. 

swoją działalność zaprzestaje także firma MOBILIS świadcząca usługi transportu zbiorowego na terenie 

gminy Halinów. Ponadto mówca wspomniał o planach Miasta Sulejówek dotyczących wdrożenia 

projektu „Parkuj i jedź” na terenie Sulejówka, zgodnie z którym mieszkańcy Okuniewa  

(Gminy Halinów), którzy korzystają z transportu kolejowego będą musieli ponosić dodatkowe opłaty. 

Kolejnym utrudnieniem komunikacyjnym będzie także budowa mostu w Okuniewie. Firma BAGS, 

która obecnie obsługuje mieszkańców Okuniewa jest dobrym przewoźnikiem, jednak na trasie 

Okuniew-Warszawa nie ma wyznaczonych przystanków autobusowych przy stacjach kolejowych. 

Mieszkańcy Okuniewa są zainteresowani komunikacją łączącą Okuniew ze stacjami PKP w Sulejówku. 

Radny zapytał, czy jest możliwa poprawa zaistniałej sytuacji oraz, czy jest szansa na korzystanie  

w usług nowego przewoźnika? Pan Krzysztof Mościcki wspomniał także o rozmowie  

z przedstawicielem Zarządu Transportu Miejskiego (ZTM) na temat współpracy z Gminą Halinów. 

ZTM jest otwarty na wszelkie rozmowy. W przypadku Gminy Halinów podaje dwie propozycje  

linii lokalnych: Okuniew – Sulejówek Miłosna oraz Okuniew – Długa Szlachecka – Halinów. 

Szacunkowe roczne koszty takich połączeń wynoszą odpowiednio ok. 280 000,00 zł oraz 350 000,00 zł  

(przy częstotliwości, co ok. 60 minut). Radny wyraził nadzieję, iż organizacja w czerwcu spotkania 

informacyjnego przerwie wszelkie spekulacje mieszkańców Okuniewa. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski na wstępie podziękował radnemu Panu Krzysztofowi 

Mościckiemu za głos w dyskusji. Następnie zadeklarował, że pojawi się na spotkaniu dotyczącym 

przekazania mieszkańcom Okuniewa informacji na temat sytuacji komunikacyjnej. Mówca powiedział, 

że chciałby podzielić poprzednią wypowiedź na dwie części – jedną dotyczącą skomunikowania 

mieszkańców Gminy (pośrednio lub bezpośrednio) z Warszawą oraz drugą dotyczącą współpracy 

Gminy Halinów z ZTM. Burmistrz Halinowa odnosząc się do drugiej części wypowiedzi  

radnego, poinformował, że biorąc pod uwagę kwoty, jakie ZTM proponuje Gminom ościennym  

za współzorganizowanie komunikacji są tak wysokie, że ograniczałyby rozwój inwestycyjny Gmin. 
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Ponadto, jeżeli taka współpraca zostałaby podjęta, to prawdopodobnie w przyszłości nie udałoby  

się z tego wycofać. Zdaniem Burmistrza Halinowa należałoby rozważyć rozwiązania alternatywne  

w kwestii skomunikowania mieszkańców z Warszawą. Sołectwo Okuniew jest dużą miejscowością, 

stąd wiele jest postulatów mieszkańców. Nie można jednak obiecywać czegoś, czego nie będzie się  

w stanie zrealizować. Największy problem Okuniewa wiąże się z modernizacją mostu w Okuniewie. 

Obecnie poszukiwany jest przewoźnik, który będzie obsługiwał teren gminy Halinów.  

Mówca poinformował o pomyśle zorganizowania linii autobusowej z Okuniewa przez Długą 

Szlachecką do Halinowa w celu dowożenia mieszkańców do stacji PKP. W ostatnim czasie Gmina 

Halinów otrzymała propozycję utworzenia linii autobusowej na trasie Zabraniec – Halinów przy 

współpracy z Gminą Poświętne. Na zakończenie swojej wypowiedzi mówca podkreślił, że jest otwarty 

na wszelkie rozmowy z mieszkańcami Okuniewa.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński wspomniał o piśmie 

samorządowców z Gminy Mrozy dotyczącym nawiązania współpracy oraz przejęcia części majątku 

Spółki MOBILIS. Przedmiotowe pismo zostanie omówione podczas posiedzenia Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 

Radny Pan Dawid Wojda zapytał: 

a) ile zapytań skierowano,  

b) ile firm złożyło ofertę, 

c) oraz z jakich miejscowości są firmy, które złożyły oferty  

w ramach przetargu na rozbudowę oczyszczalni ścieków w Długiej Kościelnej? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że obecnie nie posiada takiej 

informacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zapytał, ile wniosków 

wpłynęło w ramach dofinansowania na wymianę pieców? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że bardzo dużo, 

jednak konkretna liczba zostanie podana w dalszej części obrad sesji. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński w nawiązaniu do transportu zbiorowego oraz ogłoszenia upadłości 

przez spółkę MOBILIS, powiedział, że ogłoszenie upadłości nie oznacza, że Gmina nie może wystąpić  

z roszczeniem wobec nienależytego wykonania umowy. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że firma MOBILIS do dnia  

30 czerwca br. realizuje swoją umowę, zgodnie z którą realizuje usługi na terenie gminy Halinów. 

Gmina Halinów ma z grupą MOBILIS podpisaną umowę wyłącznie na zakup biletów miesięcznych  

dla uczniów do szkół.  

Radna Pani Edyta Woźniakowska podziękowała Burmistrzowi Halinowa Panu Adamowi 

Ciszkowskiemu, jego Zastępcy – Panu Adamowi Sekmistrzowi oraz radnym Rady Powiatu Mińskiego  

z terenu gminy Halinów, którzy przyczynili się do wykonania odwodnienia w Cisiu podczas I etapu 

budowy chodnika w Cisiu. Mówczyni wyraziła nadzieję, iż II część chodnika zostanie wybudowana 

również w bardzo dobry standardzie. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński odniósł się do zarządzenia nr 34 Burmistrza Halinowa z dnia  

23 marca br. dotyczącego rejestrowania rozmów telefonicznych w Urzędzie. Mówca poprosił  

o wyjaśnienie, co w sytuacji, jeżeli petent zadzwoni do Urzędu i nie zgodzi się na nagrywanie 

rozmowy? Czy to oznacza, że nie załatwi swojej sprawy? Z drugiej strony, jeżeli pracownik Urzędu 

zadzwoni do innego Urzędu w celu załatwienia określonej kwestii, a rozmówca nie wyrazi zgody  

na rejestrowanie rozmowy, to również nie rozwiąże swojego problemu? Radny zapytał, w jakim celu 

zostało wprowadzone zarządzenie, oraz czy ma ono ułatwić, czy utrudnić mieszkańcom komunikację  

z Urzędem? 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek odpowiedział, że wydane zarządzenie ma ułatwić 

komunikację z Urzędem. W przypadku jakichś wyjaśnień można odsłuchać nagranie i zweryfikować 

przebieg danej rozmowy. Poza tym przedmiotowe zarządzenie ma zapewnić bezpieczeństwo zarówno 
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interesantów, jak i pracowników. Mówca podkreślił, że w takiego rozwiązania korzysta wiele instytucji. 

Gdyby ktoś nie wyraził zgody na rejestrowanie rozmowy, to zawsze może udać się do Urzędu i załatwić 

sprawę osobiście. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski zwrócił uwagę na sytuacje, w których interesanci 

obrażali lub używali gróźb w stosunku do pracowników Urzędu. Nagrywanie rozmów jest formą 

bezpieczeństwa stosowaną przez wiele urzędów i instytucji. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński wyraził opinię, iż podjęte zarządzenie zostało sporządzone 

niewłaściwie pod kątem technicznym w odniesieniu do dostępu do zgromadzonych nagrań. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek odpowiedział, że zarządzenie zostało sprawdzone  

i zaparafowane przez radcę prawnego. Poza tym, zapisy aktu zostały zbadane pod kątem przepisów  

o ochronie danych osobowych. Według wiedzy Sekretarza Halinowa przedmiotowe zarządzenie spełnia 

wszelkie ustawowe wymogi. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński w swojej wypowiedzi odniósł się do stanu drogi gminnej przy 

działkach w Deśnie. Mówca poinformował, że od kilku tygodni droga ta jest nieprzejezdna. Następnie 

zapytał, czy Gmina podejmie działania mające na celu poprawę stanu drogi? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że drogi na terenie gminy 

poprawiane są według pewnej kategoryzacji. W ramach bieżącego utrzymania dróg istnieje podział  

na miejscowości, stan dróg oraz częstotliwość ich użytkowania. Mówca powiedział, że w swoim czasie 

wskazana droga zostanie wyrównana. Ponadto jest ona ujęta w bieżącym utrzymaniu dróg. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński zapytał, kiedy można spodziewać się postępów budowy drogi  

w Deśnie (do budynków 1-4)? Zadanie zostało wstrzymane kilka tygodni temu. Z informacji  

od wykonawcy, mieszkańców Desna wynika, że przeszkodę stanowi rów poprzeczny, który nie był 

przewidziany. Radny zapytał, jaki jest plan na kolejne tygodnie? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że kwestia 

zabudowy rowu wiąże się z wymaganiami wodnoprawnymi.  

Radny Pan Andrzej Piekuciński w nawiązaniu do podjętej przez Radę Miejską w Halinowie uchwały 

intencyjnej dotyczącej przekształcenia Zakładu Komunalnego w spółkę prawa handlowego, zapytał  

o etap prac przy sporządzaniu stosowanych analiz, czy prace nadal trwają? Kiedy można spodziewać się 

przedstawienia analiz oraz jaki jest plan na najbliższe miesiące? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że prace trwają nadal. Obecnie 

szacowany jest majątek Zakładu. Gmina wystąpiła o interpretacje podatkowe do organów.  

Trwa przygotowywanie stosownych dokumentów. Mówca wspomniał, że kwestia przekształcenia 

Zakładu w spółkę była wielokrotnie poruszana podczas posiedzeń Komisji. Proces przekształcenia jest 

skomplikowany, jednak prace nad realizacją tego zadania są w toku. Następnie Zastępca Burmistrza 

Halinowa w odpowiedzi na pytanie Przewodniczącego Rady dotyczące ilości złożonych wniosków  

o dofinansowanie na wymianę pieców, odpowiedział, że zostało złożonych ponad 120 wniosków. 

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik zapytał, jakie jest okres gwarancji nakładek asfaltowych 

wykonywanych na terenie gminy? Mówca zauważył, że nakładki na ul. Wierzbowej i Łąkowej  

w Hipolitowie wymagają już naprawy. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że ul. Wierzbowa została zarwana 

przez prywatnych właścicieli, którzy nawozili swoją działkę przy tej ulicy. Sprawa została zgłoszona  

na policję. Na ul. Wierzbowej jest ograniczenie ciężarowe. Przez złamanie tego zakazu została 

zniszczona 1/3 jezdni. W przypadku zaś ul. Łąkowej, mówca przypomniał, iż niestety było wcześniej 

wiadome, że przy wyjeździe na ul. Warszawską jest duże prawdopodobieństwo, że jezdnia ulegnie 

uszkodzeniu. Ponadto ul. Łąkowa była dosyć intensywnie użytkowana podczas modernizacji  

ul. Hipolitowskiej w Hipolitowie. Od czasu nałożenia nakładki asfaltowej na ul. Łąkowej minęło  

ok. 4-5 lat. Przedmiotowa ulica zostanie wzmocniona masą asfaltową z grysem. Ewentualnie niektóre 

części jezdni zostaną wycięte i wstawione nowe.  
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Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik zapytał także o ul. Klonową i Bukową, które podczas 

remontu ul. Hipolitowskiej również były bardzo często użytkowane? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że obydwie ulice zostaną 

wyrównane i poprawione.  

Radny Pan Dawid Wojda w nawiązaniu do kwestii budowy autostrady A2 na terenie gminy Halinów, 

zapytał o ograniczenia, które wystąpiły w stosunku do założonej koncepcji inwestycji, oraz jaki jest 

zakres prac budowy autostrady na terenie gminy? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że Generalna Dyrekcja Dróg 

Krajowych i Autostrad (GDDKiA) uzyskała pozwolenie na budowę autostrady na odcinku od węzła 

,,Lubelska” do węzła ,,Konik”. Ponadto w umowie GDDKiA z wykonawcą zawarte są dość korzystne 

dla Gminy zapisy, które zostały uprzednio wynegocjowane. Mówca wspomniał także o rezygnacji  

z planów oświetlenia autostrady na terenie gminy Halinów. Korzystanie z autostrady na odcinku Mińsk 

Mazowiecki – Warszawa będzie bezpłatne, w związku z tym nie będzie punktu poboru opłat, który 

powinien być oświetlony. W kwestii drugiego odcinka autostrady (od węzła „Konik” do Mińska 

Mazowieckiego), Zastępca Burmistrza Halinowa poinformował, że nie zostało jeszcze wydane 

pozwolenie na wykonanie zadania (tzw. ZnRID – zezwolenie na realizację inwestycji drogowej). Takie 

zezwolenie powinno zostać wydane do końca czerwca br. Budowa autostrady jest największą 

inwestycją realizowaną dotychczas na terenie gminy Halinów.  

Radna Pani Anna Ludwiniak w imieniu mieszkańców Gminy serdecznie podziękowała za oświetlenie 

uliczne. Każdego roku na oświetlenie dróg gminnych przeznaczana jest bardzo duża suma pieniędzy. 

Mieszkańcy to zauważają. Ponadto mówczyni zwróciła uwagę na działania Burmistrza Halinowa 

mające na celu zwiększenie bezpieczeństwa mieszkańców Gminy. Radna poinformowała, że na drogach 

gminnych (wcześniej niż w innych gminach) pojawiły się znaki poziome. Następnie poprosiła, by radni 

powiatowi zgłosili także potrzebę oznakowania dróg powiatowych. Na zakończenie swojej wypowiedzi 

Pani Ludwiniak podziękowała za sprzątanie ulic w Halinowie. Od okresu świątecznego ulice  

są systematycznie uprzątane i czyszczone. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz podziękował za wypowiedź radnej Pani Anny 

Ludwiniak. Zdaniem mówcy czyszczenie i znakowanie dróg to najważniejsze zadania po zimie 

zwiększające bezpieczeństwo mieszkańców. Ponadto Zastępca Burmistrza Halinowa powiedział,  

iż chciałby, aby sprzątanie dróg powiatowych następowało szybciej. W kwestii oświetlenia wspomniał,  

że dodatkowo zainstalowano oświetlenie ledowe na pętli autobusowej w Hipolitowie.  

Radna Pani Katarzyna Goździewska w nawiązaniu do wiosennych porządków zapytała, jak obecnie 

wygląda sytuacja w Punkcie Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych (PSZOK)? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że mieszkańcy Gminy po zimie 

zgromadzili olbrzymie ilości odpadów, a główny problem stanowią: brak wojewódzkiego planu 

gospodarki odpadami oraz regionalne instalacje przetwarzania odpadów komunalnych (RIPOK), które 

nie chcą przyjmować śmieci. Mówca wyraził nadzieję, że śmieci z PSZOK-u w Długiej Kościelnej będą 

systematycznie wywożone.   

Radny Pan Andrzej Piekuciński poprosił o wyjaśnienie, dlaczego zarządzenia Burmistrza w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2018 rok są czasami wydawane dzień po sesji Rady? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że gdyby nie było potrzeby  

to takie zarządzenia nie byłyby wydawane zaraz po sesji. Niekiedy występują sytuacje, że z dnia  

na dzień konieczne są do wprowadzenia zmiany umożliwiające dalsze funkcjonowanie Gminy. 

Sołtys Krzewiny Pani Anna Jackiewicz zapytała, co z ulicą w Krzewinie, która stanowi przedłużenie 

ul. Dworcowej w Cisiu? Część drogi od rowu melioracyjnego wymaga utwardzenia. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że droga zostanie poprawiona.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w wyniku braku pytań, 

zamknął dyskusję. 
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6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno przewodniczący 

poszczególnych komisji: 

Radny Pan Jan Stankiewicz Przewodniczący KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, 

ROLNICTWA I LEŚNICTWA 

 10.04.2018 r. – informacja Burmistrza Halinowa na temat: realizacji programu ,,Poprawa 

gospodarki ściekowej w Gminie Halinów” oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Halinów w 2017 roku. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska Przewodnicząca KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

 26.04.2018 r. – zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie na sesję w dniu 

30.04.2018 r. 

Radna Pani Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU 

 25.04.2018 r. – zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie na sesję w dniu 

30.04.2018 r. oraz sprawozdanie z realizacji zadań statutowych Miejskiej Biblioteki Publicznej 

w Halinowie oraz filii w Okuniewie – funkcjonowanie systemu informacyjnego. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, SPRAW 

SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

 24.04.2018 r. – zapoznanie się z analizą stanu bezpieczeństwa za rok 2017 sporządzoną przez 

Komendanta Komisariatu Policji w Halinowie oraz informacja i ocena stanu bezpieczeństwa 

przeciwpożarowego oraz przedstawienie bieżących problemów OSP z terenu gminy Halinów. 

Radny Pan Adam Rudnicki Przewodniczący KOMISJI REWIZYJNEJ  

 21.03.2018 r. – analiza kosztów wydatkowanych przez Gminne Centrum Kultury w Halinowie 

w 2017 roku oraz ocena audytu bezpieczeństwa informacji w Urzędzie Miejskim w Halinowie. 

Radny Pan Dawid Wojda Przewodniczący KOMISJI BUDŻETOWEJ  

 27.04.2018 r. – zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie na sesję w dniu 

30.04.2018 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w imieniu radnego Pana 

Przemysława Mirosza Przewodniczącego KOMISJI REGULAMINOWEJ 

 05.04.2018 r. – prace nad przygotowaniem nowego Statutu Gminy Halinów; 

 12.04.2018 r. – prace nad przygotowaniem nowego Statutu Gminy Halinów; 

 26.04.2018 r. – prace nad przygotowaniem nowego Statutu Gminy Halinów. 

7. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek na wstępie powiedział, że ostatnia sesja Rady Powiatu 

Mińskiego odbyła się w dniu 24 kwietnia br. Podczas obrad poruszane były różne kwestie. Sesja 

związana była głównie z tematyką bezpieczeństwa – radni wysłuchali sprawozdania Komendanta 

Komendy Powiatowej Policji (KPP) w Mińsku Mazowieckim. Mówca poinformował, że KPP swoim 

zasięgiem obejmuje 1 164 km2, co stanowi 3,3 powierzchni województwa mazowieckiego. W skład 

rejonu wchodzi 5 miast oraz 337 miejscowości wiejskich. W KPP w Mińsku Mazowieckim 

zatrudnionych jest 157 osób, w Komisariacie Policji w Stanisławowie 26, w Halinowie 27, w Mrozach 

28 oraz w Sulejówku 26. W kwestii przestępstw stwierdzonych w poszczególnych Komisariatach 

odnotowano: 41 – w Komisariacie w Kałuszynie, 162 w Sulejówku, 176 w Halinowie, 190 w Mrozach,  

278 w Stanisławowie, 1 282 w Mińsku Mazowieckim oraz ogólnie 2 129 w całym Powiecie Mińskim. 
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W przypadku kradzieży samochodów – najczęściej kradzioną marką aut były: Honda, Toyota, Citroen  

i Peugeot. W 2017 roku dokonano 42 kradzieże aut (w roku 2016 – 49). W wyniku przeprowadzonych 

akcji i kontroli narkotykowych Policja wraz z Centralnym Biurem Śledczym (CBŚ) wykryła posiadanie 

amfetaminy, marihuany, konopi indyjskich, haszyszu i kokainy. Dodatkowo zabezpieczono 271 000 

sztuk papierosów. Wartość podatku akcyzowego wynosiła prawie 90 000,00 zł. Ponadto na sesji zostało 

przedstawione sprawozdanie Stacji sanitarno-epidemiologicznej w Mińsku Mazowieckim. Następnie 

mówca poinformował, że w dniu 26 kwietnia br. odbył spotkanie z Dyrektorem Zarządu Dróg 

Powiatowych (ZDP) w Mińsku Mazowieckim Panem Andrzejem Solonkiem w sprawie planowanych 

robót drogowych na terenie gminy. Omówiono kwestię budowy:  

 chodnika w Cisiu (wartość zadania to 700 000,00 zł, inwestycja jest współfinansowana przez 

Gminę Halinów),  

 ulicy 3 Maja w Halinowie (ewentualny koszt inwestycji to 1 457 000,00 zł),  

 nakładki asfaltowej na ul. Okuniewskiej i Kochanowskiego (po wybudowaniu przez Gminę 

ścieżki rowerowej, Powiat będzie realizował wykonanie nakładki),  

 wyniesionego skrzyżowania w Długiej Szlacheckiej. 

W odniesieniu do sprzątania i malowania znaków poziomych na ulicach, Sekretarz Halinowa 

poinformował, że Powiat jest na etapie poszukiwania wykonawcy takich prac. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński na wstępie podziękował  

za dostrzeżenie przez Powiat Miński problemu bezpieczeństwa w ruchu drogowym, zwłaszcza przy 

placówkach oświatowych. Powiat rozstrzygnął przetarg na wykonanie sygnalizacji świetlnej  

na przejściu dla pieszych przy ul. Szosowej w Sulejówku. Mówca wyraził nadzieję, iż w budżecie 

Powiatu znajdą się środki na wykonanie sygnalizacji również przy szkole w Halinowie. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek powiedział, że podczas czwartkowego spotkania  

z Dyrektorem ZDP Panem Andrzejem Solonkiem przedmiotowa sprawa również została poruszona. 

Dyrektor ZDP jest otwarty na wykonanie takiej inwestycji. W trakcie rozmowy omówiono 

zamontowanie świateł przy szkole w Halinowie oraz na skrzyżowaniu ul. Kochanowskiego  

i Spacerowej w Długiej Kościelnej. Najważniejsze jest zabezpieczenie środków w budżecie  

na realizację takich zadań.  

Radny Pan Dawid Wojda powtórnie poprosił o usunięcie ziemi z pobocza przy ul. Kolejowej  

w Halinowie, tak aby gromadząca się woda spływała do rowu odwadniającego. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek powiedział, że sprawa zostanie przekazana do ZDP. 

Radny Pan Jan Papis w nawiązaniu do spotkania z Dyrektorem ZDP zapytał, czy podczas rozmowy 

omówiona została również kwestia drogi w Wielgolesie Duchnowskim i przepustu na tej drodze?  

Czy Dyrektor ZDP jest otwarty na uregulowanie spornej kwestii? 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek odpowiedział, że aktualnie nie zapadły jeszcze żadne 

decyzje. W tej chwili Dyrektor zajął się przetargami i robotami drogowymi. Mówca zaproponował,  

by wspólnie udać się do Pana Solonka w celu podjęcia rozmów w przedmiotowej sprawie. 

Radna Pani Katarzyna Goździewska zapytała, czy są już jakieś informacje na temat przejścia  

dla pieszych przy Kościele w Halinowie?  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek powiedział, że takie prace są planowane do wykonania,  

ale dopiero podczas wykonywania nakładki asfaltowej na ul. Okuniewskiej. Założenie jest takie,  

aby powstały dwa przejścia dla pieszych.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w uzupełnieniu wypowiedzi Sekretarza 

Halinowa poinformował, że są planowane do wykonania dwa wyniesione przejścia dla pieszych  

na ul. Okuniewskiej w Halinowie. Jedno na wysokości chodnika prowadzącego z ul. Powstania 

Styczniowego (przez ul. Olszową), a drugie na wysokości ul. 3 Maja w Halinowie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zapytał, jak będą wyglądały 

prace przy przebudowie ul. Północnej w Halinowie w odniesieniu do skrzyżowań ul. Północnej  

z drogami gminnymi? 
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Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że w przypadku skrzyżowań 

dróg powiatowych z drogami gminnymi, to zawsze drogi powiatowe są drogami wyższego rzędu.  

Budowa skrzyżowania ul. 3 Maja z ul. Północną zostanie skoordynowana. Ponadto, żeby uzyskać 

więcej punktów w ocenie wniosku o przebudowę ul. Północnej, zakres prac został rozszerzony  

o wykonanie wyniesionego przejścia dla pieszych na ul. Zastawie. Porozumienie w tej sprawie, które 

zostało podpisane z Powiatem zostało dołączone do wniosku. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję. Następnie Przewodniczący Rady ogłosił przerwę o godz. 1146. Obrady wznowiono  

o godz. 1221. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych oraz doradców zawodowych zatrudnionych  

w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Halinów – Druk Nr 428 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani Katarzyna 

Targońska. 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował, iż w uzasadnieniu jest napisane, 

że projekt został wysłany do zaopiniowania przez związki zawodowe. Projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie, mówca poprosił, by taki zapis znalazł się w uzasadnieniu do uchwały. 

Radna Pani Anna Ludwiniak oznajmiła, że Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych oraz doradców zawodowych 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Halinów – Druk Nr 428 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni na sali radni: Pan Bogdan Janczarek, Pan Przemysław Mirosz, Pani Edyta Woźniakowska, 

Pani Katarzyna Goździewska. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia opinii 

dotyczącej odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Halinów działki numer 367/12 

położonej w Hipolitowie – Druk Nr 429 

Projekt uchwał omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej odpłatnego nabycia na rzecz 

Gminy Halinów działki numer 367/12 położonej w Hipolitowie – Druk Nr 429 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

Uchwała została podjęta.  
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Nieobecni na sali radni: Pan Bogdan Janczarek, Pan Przemysław Mirosz, Pani Edyta Woźniakowska, 

Pani Katarzyna Goździewska. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Wielgolas Duchnowski, gmina Halinów – Druk Nr 430 

Projekt uchwał omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wielgolas Duchnowski, 

gmina Halinów – Druk Nr 430 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Bogdan Janczarek, Pan Przemysław Mirosz, Pani Edyta Woźniakowska, 

Pani Katarzyna Goździewska. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazw ulicom 

w miejscowości Zagórze, gmina Halinów – Druk Nr 431 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości 

Zagórze, gmina Halinów – Druk Nr 431 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Przemysław Mirosz, Pani Katarzyna Goździewska. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

dla części miejscowości Józefin , gmina Halinów – Druk Nr 432 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 

nr 178 i nr 205 w miejscowości Nowy Konik, gmina Halinów – Druk Nr 433 

Projekty uchwał od druku nr 432 do 433 omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam 

Sekmistrz. 

Radni nie wnosili uwag do projektów uchwał. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Józefin , gmina Halinów – Druk Nr 432 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  
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W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Przemysław Mirosz, Pani Katarzyna Goździewska. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 178 i nr 205 w miejscowości Nowy Konik, gmina 

Halinów – Druk Nr 433 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Przemysław Mirosz, Pani Katarzyna Goździewska. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Długa Szlachecka, gmina 

Halinów – Druk Nr 434 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Długa Szlachecka, gmina Halinów – Druk Nr 434 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny na sali radny Pan Przemysław Mirosz. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego  

planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Wielgolas Brzeziński  

– część D, gmina Halinów – Druk Nr 435 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Wielgolas Brzeziński – część D, gmina Halinów – Druk Nr 435 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny na sali radny Pan Przemysław Mirosz. 
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16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2018-2033 – Druk Nr 436 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2018 rok – Druk Nr 437 

Projekty uchwał od druku nr 436 do 437 (wraz z autopoprawką do druku nr 437) omówiła Skarbnik 

Halinowa Pani Aneta Leleń. 

Radny Pan Dawid Wojda poinformował, że Komisja Budżetowa omówiła i pozytywnie zaopiniowała 

omówione projekty uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński poprosił o wyświetlenie § 4 projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2018 rok.   

Na sali wywiązała się dyskusja dotycząca prawidłowych kwot przychodów z tytułu kredytu i pożyczek, 

ujętych w § 4 projektu uchwały. W trakcie rozmów radny Pan Andrzej Piekuciński złożył wniosek 

formalny o ogłoszenie przerwy. Po krótkiej wymianie zdań uczestników sesji oraz doprecyzowaniu 

przez Skarbnika Halinowa Panią Anetę Leleń wątpliwych kwot, radny Pan Piekuciński wycofał swój 

wniosek.  

Radny Pan Andrzej Piekuciński zauważył, że proporcje pomiędzy kredytami i pożyczkami, zawarte  

w omawianej zmianie budżetowej są odwrotne w stosunku do zapisów uchwały budżetowej na 2018 rok 

podjętej w grudniu 2017 roku. Mówca zapytał, dlaczego nastąpiła taka zmiana? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz wyjaśnił, że przy opracowywaniu budżetu  

na 2018 rok, planowane było zaciągnięcie pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej (NFOŚiGW) na sfinansowanie wkładu własnego oraz podatku VAT na zadanie 

dotyczące poprawy gospodarki ściekowej na terenie gminy. Niestety na dzień dzisiejszy nie ma takiej 

możliwości prawnej, natomiast spłatę VAT można uregulować poprzeć zaciągnięcie kredytu.  

 Radny Pan Andrzej Piekuciński zapytał, czy w tym projekcie VAT nie jest kwalifikowany? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że nie.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję.  

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów 

na lata 2018-2033 – Druk Nr 436 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 1, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny na sali radny Pan Przemysław Mirosz. 

W głosowaniu nie brał udziału radny Pan Bogdan Janczarek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę o godz. 1300. 

Obrady wznowiono o godz. 1303. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2018 rok – Druk Nr 437 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  
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W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 1, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny na sali radny Pan Przemysław Mirosz. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego przez Gminę Halinów w 2018 roku – Druk Nr 438 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń. 

Radny Pan Dawid Wojda poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przez Gminę 

Halinów w 2018 roku – Druk Nr 438 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny na sali radny Pan Przemysław Mirosz. 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej przez Gminę Halinów z Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na realizację zadania  

pn. „Poprawa gospodarki ściekowej w Gminie Halinów” – Druk Nr 439 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej przez Gminę Halinów z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na realizację projektu  

pn. „Wybierzmy rower – Partnerstwo dla rozwoju komunikacji niskoemisyjnej 

WOF w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych” – Druk Nr 440 

Projekty uchwał od druku nr 439 do 440 omówiła Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń. 

Radny Pan Dawid Wojda poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowe projekty uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński zapytał, jak rozumieć zdanie ,,Pożyczka jest oprocentowana  

w wysokości WIBOR 3M lecz nie mniej niż 2%”, zawarte w uzasadnieniu do projektu uchwały 

dotyczącej zaciągnięcia pożyczki na realizację poprawy gospodarki ściekowej w Gminie Halinów? 

Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń odpowiedziała, że jeżeli WIBOR przekształci się na niższy %, 

to oprocentowanie pożyczki będzie na poziomie 2%. Jeżeli zaś WIBOR będzie wynosił np. 2,1%,  

to tyle będzie wynosiło oprocentowanie pożyczki. Mówczyni dodała, że nie występuje marża, tak jak  

w przypadku pożyczek w bankach komercyjnych. Gmina jest uzależniona jedynie od WIBOR 3M. 

Dolna granica oprocentowania uchwalona przez NFOŚiGW wynosi 2%. 

Radna Pani Anna Ludwiniak podziękowała Pani Anecie Leleń za szczegółowe wyjaśnienia 

przedstawione podczas posiedzenia Komisji Budżetowej. 
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W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej przez 

Gminę Halinów z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie  

na realizację zadania pn. „Poprawa gospodarki ściekowej w Gminie Halinów” – Druk Nr 439 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny na sali radny Pan Przemysław Mirosz. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej przez 

Gminę Halinów z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie 

na realizację projektu pn. „Wybierzmy rower – Partnerstwo dla rozwoju komunikacji niskoemisyjnej 

WOF w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych” – Druk Nr 440 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny na sali radny Pan Przemysław Mirosz. 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany nazwy ulicy 

w miejscowości Józefin, gmina Halinów – Druk Nr 441 

Projekt uchwał omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w miejscowości Józefin, gmina Halinów 

– Druk Nr 441 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny na sali radny Pan Przemysław Mirosz. 

22. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w imieniu Kierownika 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej (MOPS) w Halinowie Pani Doroty Górskiej  

zaprosił wszystkich obecnych na III Piknik Rodzinny, który odbędzie się w dniu 1 czerwca br.  

w godz. 1200 – 1600 na terenie Ośrodka. Następnie mówca w nawiązaniu do pytania radnego Pana 

Andrzeja Piekucińskiego poinformował, że ocena zasobów pomocy społecznej za 2017 rok wpłynęła do 

Urzędu Miejskiego w Halinowie w dniu 27 kwietnia br. Ponadto ocena została również przedstawiona 

podczas posiedzenia Komisji ds. Zdrowia, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

w dniu 27 marca br. 
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Radna Pani Katarzyna Goździewska w imieniu parafialnego Zespołu Caritas serdecznie zaprosiła 

wszystkich obecnych, a także mieszkańców całej Gminy Halinów na piknik Caritas, który odbędzie się 

20 maja br. na terenie Kościoła w Halinowie w godz. 1100 – 1500. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zaapelował, by zgodnie  

z prośbą Premiera Pana Mateusza Morawieckiego wywiesić na budynkach instytucji publicznych flagi 

Polski. Dodatkowo radny skierował prośbę do wszystkich mieszkańców Gminy, by nasze barwy 

narodowe powiesić w dniu 2 maja br., pozostawić wywieszone przynajmniej do dnia 11 listopada br. 

oraz w tym okresie utrzymywać je w należytym stanie. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski serdecznie zaprosił wszystkich zgromadzonych  

na obchody Święta Miasta i Gminy Halinów w dniu 2 maja br. na terenie boiska sportowego w Długiej 

Kościelnej, które jak co roku rozpoczną się mszą św. w Kościele pw. Św. Anny w Długiej Kościelnej. 

Mówca zapewnił, że będzie bardzo dużo atrakcji, zarówno dla dzieci, jak i dorosłych. Przewidziane  

są występy dzieci i młodzieży ze szkół z terenu gminy. Gwiazdą wieczoru będzie zespół Lady Punk. 

Ponadto Burmistrz Halinowa wspomniał o niespodziance, która powinna miło zaskoczyć mieszkańców 

Gminy Halinów. 

23. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński w dniu 30 kwietnia 2018 roku o godz. 1322 zamknął obrady XLIII sesji Rady Miejskiej 

w Halinowie. 

 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

Marcin Pietrusiński 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Klaudia Szulim 

 

 

 

Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 kwietnia 2018 

roku: 

1. Załącznik nr 1 – Lista obecności z obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 kwietnia 2018 

roku. 

2. Załącznik nr 2 – Zawiadomienie o XLIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 kwietnia 2018 roku. 

 

                                                 
1 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


